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Aziz Kocaoğlu'ndan farklı konuştu

CHP’de açıklanan olağan kurultay takvimiyle birlikte danışma kurulları da toplanıyor. Bu bağlamda ilçe danışma

kurullarının tamamlandığı İzmir’de geçtiğimiz cumartesi günü de CHP İzmir İl Danışma Kurulu toplandı.

DANIŞMA KURULUNDA GÖZLER BÖKE’Yİ ARADI

Bu önemli toplantıda gözler en çok yakın zaman önce parti sözcülüğünden ve MYK üyeliğinden iddialı bir açıklmayla

istifa eden PM Üyesi ve İzmir Milletvekili Selin Sayek Böke’yi aradı. Ne var ki Böke de yakın çalışma arkadaşları da

toplantıda yoktu. CHP İl Başkanı Güven dolaylı olarak, CHP Genel Başkan Yardımcısı Aksünger ise açık şekilde toplantının

hem de basına açık bölümünde Böke’yi eleştirdiler. İl Başkanı Güven, açık ve net şekilde vurgulu cümleler kullanarak

CHP’de iç tartışma istemediklerine, kongre sürecinde toparlanmaya ve bütünleşmeye gereksinim olduğu yönünde ifadeler

kullandı. Güven, delegelik seçimlerinde olsun sonradan ilçe kongrelerinde olsun fedakarca çalışanlara, ayrıca partinin

gençleşmesi için gençlere ve her zaman en önde olan kadınlara yer açılmasına; CHP’nin İzmir kongrelerinin de Türkiye’ye

örnek olmasına güçlü bir vurgu yaptı.

“SÖZCÜ”YLE DAYANIŞMA TOPLANTIYA DAMGA VURDU

CHP İzmir İl Danışma Kurulu’na damga vuran üç nokta vardı. İlki, Böke’nin oturuma katılmaması ve buna karşın yine de

eleştirilmesydi. Bundan ilk olarak söz ettim. Asıl öne çıkan nokta ise Sözcü gazetesiyle ve tutuklanan iki gazete mensubu

Gökmen Ulu ile Mediha Olgun’la dayanışmaydı. Bu doğrultuda salon dışında İl Başkanı Güven ve il yöneticileri,

milletvekilleri, ilçe yöneticileri ve belediye başkanları bir süre volta atarak Sözcü muhabirlerinin tutuklanmasını protesto

etti. Salona geçildiğinde ise bütün koltuklarda birer Sözcü gazetesinin konulduğu görüldü. Toplantı başlamadan önce de

sunucunun çağrısıyla Danışma Kurulu üyeleri eline aldığı gazeteyle dayanışmaya imza attı.

KOCAOĞLU’NDAN BEKLENMEDİK ENTERESAN ÇIKIŞ

Toplantıya damga vuran üçüncü bir nokta ise İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı’nın konuşmasıydı. Beklenenin aksine

çok politik bir konuşma yaptı. “Eksiklikler”den söz etti. CHP’nin 2019’a kadar eksiklilerini gidermesine, yeniden

yapılanmaya dikkat çekti. Öyle ki, dış politikadan tutun Kürt sorununun çözümüne kadar uzanan bir yelpazeye uzanan

konuşması ister istemez dikkatli izleyicilerde farklı okumalara açık bir tablo oluşturdu. Kocaoğlu’nun konuşmasındaki

güçlü bir vurgu da İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin kırsal kesime dönük projeleriyle CHP’nin İzmir’de kırsalda da öne

çıkmasıydı. Mütevazılığı bir kenara bırakıp “Bana bakarsanız CHP’nin genelde de kırsal kesimde oy alabileceğini

görürsünüz” demek istedi.

TOPLANTININ GÜNDEMİ İÇE SİNDİRİLEMEYEN REFERANDUMDU

Salona asılan; “FETÖ İle Savaşan Gazeteciler Cezaevinde, FETÖ’nün Siyasi Ayağı Nerede?”, “Boyun Eğmiyoruz, OHAL ve

KHK’lara Hayır!”, “Hayır kazandı, AKP’nin Genel Başkanı Türkiye’nin Cumhurbaşkanı Olamaz!” belgileri aslında toplantının

gündemini de oluşturan referandumu İl Başkanı Güven’in de konuşmasında dediği gibi “CHP’nin içine sindiremediğini”
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ortaya koyuyordu.

Toplantının basına kapalı bölümünü bir kenara bırakalım ama sadece iki notla; umarım toplantı divanı Nazik Işık ve

Ülkümen Rodoplu’nun konuşmalarını kuvvetle not almıştır. Çünkü içlerinde çok yararlanılacak öneriler vardı.

BİRKAÇ NOT

CHP İzmir İl Danışma Kurulu’ndan birkaç notla tamamlayalım yazıyı… MYK İzmir kandının tamamı; Genel Başkan

Yardımcıları Erdal Aksünger ve Zeynep Altıok ile Genel Sekreter Kamil Okyay Sındır katıldılar ama diğer iki ismin uzun

konuşmalarına karşın Altıok nedense kürsüye çıkmadı. PM Üyesi ve Tunceli Milletvekili Gürsel Erol’un partinin sıçrama

yapmasına, iktidar odaklı çalışma yapmasına ve gençleşmesine dönük konuşması da kayda değerdi. “Genel başkan

dahil, kimse kendini partinin kurumdal kimliğinin önüne koymamalı” vurgusu anlamlıydı.

Eski il başkanları toplantıya ilgi gösterdi; Alaattin Yüksel, Ali Engin, Bedri Serter, Kemal Karataş gözüme takılanlardı. Eski

milletvekillerinden sadece Erdal Karademir ve Hülya Güven’i farkettim. Mevcut milletvekillerinden Böke dışında Zekeriya

Temizel yoktu. Temizel nedense zaten “hep yok”! PM İzmir kanadından Hakkı Akalın, Sevda Erden, Mustafa Moroğlu’nu

da gözler aradı ama bulamadı. Belediye Başkanlarının büyük çoğunluğu salondaydı ama toplantının kapalı bölümüne

geçildiğinde önemli işleri olsa gerek ki ayrıldılar. (Urla Belediye Başkanı Sibel Uyar gibi hiç uğramayanlar da vardı.)

CHP İzmir’de, il danışma kurulu sonrasında artık ilçe ve il kongresi için kulislerin yoğunlaşacağı açık. Tabii, kafalardaki

“Acaba bir erken seçim olur mu?” sorusuyla birlikte…
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